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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 17 februari te Stroud 

 

Afwezig: geen 

1. Opening: 

De voorzitter opent de vergadering en heet eenieder van harte welkom. 

 

2. Vaststellen agenda: 

We stellen de agenda onveranderd vast. 

 

3. Verslag van de vergadering van 20 januari 2020: 

Er zijn geen op- of aanmerkingen. We keuren het verslag onder dankzegging goed. 

 

4. Activiteitenkalender met bijhorende rapportages: 

- Op 18 februari komt het inclusiepanel bijeen. Matthijs Bonzet zal de participatieraad 

vertegenwoordigen. Als we over een jaarplanning beschikken, kunnen we de 

vertegenwoordiging verdelen. 

- Het dagelijks bestuur doet kort verslag van het kennismakingsgesprek met dhr. Peters. 

We hebben een positieve indruk en we wachten de vervolgstappen af. Voor ons blijft 

transparantie de hoogste prioriteit genieten, ook als het gaat om de route die onze 

adviezen afleggen. 

- Fons Kortrijk geeft een kort overzicht over het centrumplan, een hele operatie. De 

gemeente verkent de mogelijkheid voor een openbaar toilet. 

- Luisterend oor: Ad Blok en Miriam Brunt doen verslag. Zij zijn geconfronteerd met de 

problematiek rond de jeugdzorg. De vraag is wat wij als participatieraad kunnen doen. 

We hebben al een ongevraagd advies uitgebracht. Daarbij is het vooralsnog ongewis wat 

de route daarvan is en wie er dus weet van heeft. We maken ons ernstig zorgen over het 

samenspel tussen de gemeente die indiceert en Buurtzorg Jong die voor de uitvoering 

dient te zorgen. Miriam Brunt zal het op de cursus die zij gaat volgen, als casus 

inbrengen. Kees Bor zal bij de Koepel Adviesraden informeren naar onze mogelijkheden. 

- Fennie van den Broek praat ons bij over Woongemak. De datum is verschoven naar 29 

mei 2020. Er komt geen markt, maar Margot Emmen zal spreken over risico’s bij het 

ouder worden en de mogelijkheden die risico’s te beperken. Werving geschiedt per e-

mail, geen uitnodigingen meer per toegestuurde post. De volgende bijeenkomst van 

Woongemak is op 9 maart aanstaande. 

- Sybrecht van der Veen wil graag meer informatie over de regionale arbeidsmarkt. Jaap 

Plomp gaat die opzoeken. 

 

5. Contact met gemeente: Stefan Fiddelaar: 

We ontvangen Stefan Fiddelaar, beleidsmedewerker Participatiewet, binnen korte tijd voor 

de tweede keer. Aanleiding is een casus die zich voordeed bij Luisterend oor. Kernvraag is: 
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wat kan de gemeente betekenen voor mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt voor wie 

de toekomst weinig perspectief biedt? 

We zijn het erover eens dat werk sterk bijdraagt aan een zinvol bestaan en ook bijdraagt aan 

het welbevinden. Arbeid betaald krijgen is vele malen beter dan een uitkering ontvangen. 

We kennen de mogelijkheden via het doelgroepenregister, de werkconsulenten en de 

arbeidsmakelaar en we weten van de positieve instelling van veel werkgevers, maar we 

weten ook dat er een groep kansarmen overblijft: zij die niet of nauwelijks in een 

werkomgeving kunnen floreren. Is het niet mogelijk dat de gemeente zelf een werkomgeving 

creëert, vergelijkbaar met de vroegere sociale werkplaatsen? Misschien is zoiets regionaal te 

organiseren. Stefan Fiddelaar geeft aan dat een dergelijk proces nog moet indalen. Uiteraard 

zijn er ook kosten mee gemoeid. 

In de onderhavige casus raadt Stefan Fiddelaar aan contact met de gemeente op te nemen, 

eventueel via de onafhankelijke inwonerondersteuner. 

Kees Bor dankt Stefan Fiddelaar voor zijn komst, zijn deskundige informatie en hij spreekt de 

wens uit dat hij ons op de hoogte houdt van de ontwikkelingen op dit gebied. 

 

6. Verslag DB- gemeente van 10 februari 2020: 

We zullen de nieuwe wethouder ter kennismaking op onze volgende vergadering uitnodigen. 

De vergadering wil graag duidelijkheid over de route van onze adviezen. We nemen dit mee 

naar het volgende overleg DB- gemeente. 

 

7. Adviezen: 

Algemene voorzieningen (in proces): 

Matthijs Bonzet, Edwin van Harten en Kees Bor hebben een eerste overleg gehad met Aldo 

Kivits. Daarnaast kregen we een link naar Movisie doorgestuurd: een reeks succeservaringen 

in ander plaatsen. We vragen ons af of dit onderwerp op het bordje van de participatieraad 

hoort. Dit is niet onze stiel. Fennie vanden Broek geeft aan dat er naast de algemene 

voorzieningen ook voorliggende voorzieningen bestaan. Bij beide kan de gemeente een eigen 

bijdrage vragen. Die bijdrage gaat rechtstreeks naar de gemeente of naar de zorgaanbieder. 

Een mogelijk gevolg is een stapeling van de eigen bijdrage. Bij de gevraagde problematiek 

gaat het om professionaliteit: de gemeente is aan zet. Wij zien geen kans hier een zinvolle 

bijdrage te leveren. Op het volgende overleg aanstaande donderdag (20 februari) zal ons 

triumviraat dat ook aan Aldo Kivits overbrengen. 

Huiselijk geweld: 

We hebben twee indrukwekkende en heldere rapporten gekregen. De werkgroep Wmo 

wacht het commentaar van een expert af. Daarnaast komt Nunspeet met een conceptadvies: 

wij kunnen daarop aanvullen. 

 

Wmo- inkoop: 

Het advies is vastgesteld. We spreken van een goed advies. 

 

8. Vertegenwoordiging inclusiepanel: 

Deze materie hebben we reeds besproken bij de activiteitenkalender. 
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9. Communicatie: 

Jaarverslag: 

De vergadering toont zich enthousiast over de opzet en vormgeving. We brengen enkele 

wijzigingen aan. 

Website: Matthijs Bonzet en Miriam Brunt gaan met de gemeente in gesprek. We willen 

graag meer speelruimte, meer zelfstandigheid, maar gelinkt aan de website van de 

gemeente. 

 

10. Burgerplatform: 

We kiezen voor 17 november. Onderwerp: jeugd in relatie tot de gemeente. We moeten nog 

een pakkende titel verzinnen. 

 

11. Reflectie: 

We kijken terug op een goede vergadering. 

 

12. Rondvraag: 

Miriam Brunt vraagt zich af of de prijs van de advertentie voor Luisterend oor wel in 

verhouding staat tot de respons. In het overleg met de gemeente gaan we kijken of 

Luisterend oor vermeld kan worden bij het gemeentenieuws. 

Miriam Brunt komt ook met de suggestie van een participatieprijs. In het verleden hebben 

we de Kers op de taart gehad en nu gaat het inclusiepanel complimenten uitdelen. We 

gunnen hem de ruimte deze opstekers uit te delen. 

Edwin van Harten maakt zich zorgen over het optreden van Boa’s. Wij raden de slachtoffers 

aan een brief naar de raad te sturen. 

Fennie van den Broek toont zich teleurgesteld over het regionale advies Beschermd wonen. 

 

13. Sluiting: 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur. 

 

 

Jaap Plomp 

 


